
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen afd. 23 fredag d. 7.6. 2024 Til stede Poul M, Anna Grethe R, Hanne 
H og Lise M-M 
 
Dagsorden: 
Opfølgning på budget 
Punkter til årsberetning 
Evt 
 
Ad.1. Budgettet blev gennemgået, og vi må konstatere, at det meste er givet på forhånd. Vi konstaterede 
med tilfredshed, at der ikke er tale om en kommende huslejeforhøjelse. Derimod læste vi med nogen 
undren, at der er planer om at sammenlægge afdelingerne 22, 23 og 24. Vi kan sagtens se, at der kan være 
en administrativ gevinst. Men vi er dybt uenige i, at beboerne har ytret ønske om en sådan 
sammenlægning. Dette er meddelt boligforeningens driftsudvalg.  
 
Ad.2. Punkterne til årsberetningen blev drøftet og kommenteret. Særligt var der stor respekt for 
opfølgningen markvandringen. De fleste punkter er fulgt op.  
 
Ad. 3. Vi opfordrer de beboere, som har mindre udvendige reparationer om selv at kontakte 
områdekontoret. Nogle af opgaverne er tilsyneladende ikke blevet fulgt op efter markvandringen.   
 
Ref. Lise Møller-Madsen 
7.6.2024 
 
 
 
 
 


